



Michael Grandits
EMCO-TEST Prüfmaschinen GmbH

Werdegang:

Nach einer technischen Ausbildung (Wirtschaftsingenieurwesen) an der HTL in Hallein, absolvierte Michael Grandits ein Studium an der FH in Salzburg mit der Fachrichtung Telekommunikation. Nach ersten Berufserfahrungen bei Sony, wechselte er in die Automobilbranche und war im Bereich der Qualitätssicherung bei TRW und Bosch tätig.

Aktuell:

Seit 2012 ist er als Produktmanager Teil des Entwicklerteams bei EMCO-TEST in Kuchl im Salzburger Land mit dem Ziel, durch Anwenderfreundliche und Hochwertige Härteprüfer internationale Kunden zu begeistern.

Career:

After visiting a technical school (industrial engineering), Michael Grandits completed a degree at the University of Applied Sciences in Salzburg specializing in telecommunications.

After initial work experience at Sony, he switched to the automotive industry and worked in quality assurance at TRW and Bosch.

Currently:

Since 2012 he has been part of the development team at EMCO-TEST in Salzburg as a product manager with the aim of inspiring international customers with user-friendly and high-quality hardness testers.